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Besluitenlijst Commissievergadering 3 november 2016 
 

Voorzitter: C.G.M. Janssen 
Secretaris: C. Koop 
Deelnemers: VVD: G.A.H.M. Boons, A. Eijck Roosendaalse Lijst: C.J. Gabriëls,  

A.J. Vrolijk, G.J. van Oosterbosch, E.J.C. de Regt, C.H.D. Hoendervangers CDA: 
A.A.M. Mol, A.G.A. van den Nieuwenhof, M.A.C.M.J. van Ginderen VLP: A. van 
Gestel, J.M.M. Hertogh, M. Verbeek SP: A.W. Oudhof, M.J.G. Heessels, M.J. van der 
Aa D66: H.W. Emmen PvdA: M.S. Yap  
Nieuwe Democraten: A.J. Schijvenaars, P.A.M.P. Beesems GroenLinks: -  Partij 
Verhoeven: - 

College: A.A.B. Theunis, C.A.E.M. van Poppel, C.A. Lok 
 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur.  
 
De commissie is akkoord met het aanbod voor een themabijeenkomst over de doordecentralisatie 
van de onderwijshuisvesting. De volgende punten zijn meegegeven aan het college: 
- Het wordt van toegevoegde waarde gezien dat de onderwijsbesturen bij de bijeenkomst 

aanwezig zijn om een toelichting te geven. 
- De raadsmededeling over de doordecentralisatie van de onderwijshuisvesting zou reeds aan de 

raad worden aangeboden. 
 

De agendacommissie is verzocht om de te plannen datum zo goed mogelijk in te passen in de 
agenda’s van de raadsleden.    

 
 
2. VASTSTELLEN AGENDA 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de commissievergadering van 13 oktober 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
 
4. RAADSVOORSTEL Bestemmingsplan Nieuwstraat 35-37 

De raad wordt voorgesteld het bestemmingsplan ‘Nieuwstraat 35-37’ vast te stellen. De gemeente 
heeft het schoolgebouw aan de Nieuwstraat 37, waarvan zij eigenaar was en waarin de School 
voor expressie was ondergebracht, verkocht aan een initiatiefnemer die in het gebouw een aantal 
wooneenheden wil realiseren. Het betreft een gemeentelijk monument. Bij het schoolgebouw hoort 
ook de voormalige onderwijzerswoning Nieuwstraat 35, waarin een maatschappelijke functie is 
ondergebracht. Ook voor dit pand wordt de woonfunctie voorzien. Om deze ontwikkeling mogelijk te 
maken dient een nieuw bestemmingsplan te worden vastgesteld.  
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Theunis o.a. het volgende aangegeven:  
-Een van de partijen heeft ervoor gekozen om de weg via de raad te bewandelen in een poging om 
in het gelijk te worden gesteld. Dit combineert in deze fase niet goed met een mediation-traject. 
Wethouder Theunis gaat er vanuit dat na de besluitvorming (besluit conform) door de raad hiervoor 
ruimte zal ontstaan. 
 
Dit raadsvoorstel gaat als A-stuk naar de raadsvergadering.  
 
De VVD heeft aangegeven dat dit mogelijk een B-stuk wordt, maar wil dit eerst nog in de fractie 
bespreken. Mocht dit een B-stuk worden, dan zal de VVD dit tijdig en gemotiveerd aan de griffie 
doorgeven.  
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5. RAADSMEDEDELING 56O-2016 - Nadere informatie over de verschillen tussen HetPunt en 
de Nieuwe Toegang i.c.m. Vragen PvdA De Toegang versus HetPunt + Vervolgvragen PvdA 
en Nieuwe Democraten De Toegang vs. HetPunt  
Portefeuillehouder: wethouder Van Poppel 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Van Poppel o.a. het volgende aangegeven:  
-Nieuwe website van WegWijs Roosendaal gaat 1 december a.s. draaien. 
-Er komt een evaluatie. 
-Op de vraag of de medewerkers met een arbeidsbeperking die nu voor AlleeWonen werken in 
HetPunt een werkplek krijgen in de nieuwe Toegang, heeft wethouder Van Poppel toegezegd dit te 
zullen navragen.  
-wethouder Van Poppel heeft toegezegd de raad actief periodiek (1x per kwartaal) te zullen 
informeren over de ontwikkeling van de nieuwe Toegang. 

 
Dit onderwerp komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering. 
 
Mogelijk komt de PvdA met een motie. Mocht dit hierdoor voor de PvdA alsnog een C-stuk worden, 
dan zal de PvdA dit tijdig en gemotiveerd aan de griffie doorgeven.   

 
 
6. RAADSMEDEDELING 58O-2016 Inkoopproces HbHplus 2017 tot en met 2022 

Portefeuillehouder: wethouder van Poppel 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Van Poppel o.a. het volgende aangegeven:  
- In de toekomst zullen raadsmededeling en persbericht beter op elkaar worden afgestemd (zelfde 
taal). 
- De implementatie is met een maand uitgesteld (naar 1 februari 2017) omwille van zorgvuldigheid. 
- De wethouder heeft toegezegd schriftelijk terug te zullen komen op de vraag hoe de keuzevrijheid 
van de cliënt is geborgd 
-aan de raad zullen binnenkort een aantal scenario’s worden voorgelegd rondom het thema: eigen 
bijdrage. 

 
Afhankelijk van het antwoord van de wethouder op de vraag hoe de keuzevrijheid van cliënten 
geborgd is, overweegt de fractie van de VLP een motie ten behoeve van een aanvullende clausule 
om te voorkomen dat de hoofdaanbieder de keuzevrijheid voor cliënten kan inperken.  

 
 

7. Schriftelijke vragen VLP – Parkeren op zondag 
Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Lok o.a. het volgende aangegeven: 
-Vanaf 1 januari 2017 geldt betaald parkeren op straat op alle zondagen en in de parkeergarages 
geldt dan een maximum bedrag van 2 euro. 
 
De fractie van de VLP komt met een voorstel (bij de begroting of via een zelfstandige motie) voor 
het gratis parkeren op 1 extra zondagmiddag. 
 
 

8. SLUITING 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:40 uur. 
 

 
De voorzitter van de Commissie 
 
 
C.G.M. Janssen 


